



Sparkling POP UP

Follow the Sun Sparkling pop up at Maradiva Boutique.

A touch of glitzy glamour at Maradiva. Last December we welcomed Giorgia Viola Paris which is a Paris based boutique PR dedicated to luxury women's brand, was here to promote the curated designer's brands around the world in our Maradiva boutique.

On that occasion, our guests were invited for a special champagne cocktail evening on 28th & 29th December.

Follow the Sun Sparkling pop up à la boutique Maradiva.

Une touche de glamour chez Maradiva. En décembre dernier, nous avons accueilli Giorgia Viola Paris, une boutique de relations publiques basée à Paris et dédiée aux marques de luxe pour femmes, qui était ici pour promouvoir les marques des créateurs du monde entier dans notre boutique Maradiva.

A cette occasion, nos invités ont été conviés à une soirée spéciale cocktail au champagne les 28 et 29 décembre.

Media Enquiries
Please contact the Marketing Department on marketing@maradiva.com